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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXVII  
z  sesji w dniu 15 lipca 2020  

 
 

Obrady rozpoczęto 15 lipca 2020 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 13:40 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 
Obecni: 
1.Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 

1. Otwarcie sesji. 
Sesję otworzył i prowadził wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Michał Rosa. Po 
sprawdzeniu listy obecności stwierdził quorum. 

Sesja odbywała się w systemie on-line.  

Burmistrz Putkiewicz wnioskował o uzupełnienie porządku obrad o 6 dodatkowych uchwał. 

1. w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla jednostki OSP w Grochowej 

2.  w sprawie zmiany uchwały nr 559/XXVI/2020 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie G. Piaseczno 
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3.  w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości tej opłaty, stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności 
przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych, zwolnienia w części z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości na których zamieszkują 
rodziny wielodzietne oraz właścicieli nieruchomości w zabudowie jednorodzinnej 
kompostujących bioodpady 

4.  w sprawie uchwalenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Zespołu Publicznych 
Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie 

5.  w sprawie zmiany uchwały nr 513/XXIV/2020 RM w Piasecznie z dnia 29 kwietnia 2020r w 
sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 

6.  w sprawie zmiany uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 
grudnia 2019r kw. 519.864 
 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno 
dla jednostki OSP w Grochowej 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla 
jednostki OSP w Grochowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Ewelina Wójcik 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 5 z bieżących uchwał. 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 559/XXVI/2020 w sprawie 
ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie G. Piaseczno 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 559/XXVI/2020 w sprawie 
ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie G. Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Obłoza, Ewelina Wójcik 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 19 z bieżących uchwał. 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, stawki opłaty 
za pojemnik lub worek o określonej pojemności przeznaczony do zbierania odpadów 
komunalnych, zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości na których zamieszkują rodziny wielodzietne oraz właścicieli 
nieruchomości w zabudowie jednorodzinnej kompostujących bioodpady 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, stawki opłaty za pojemnik lub 
worek o określonej pojemności przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych, 
zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
nieruchomości na których zamieszkują rodziny wielodzietne oraz właścicieli nieruchomości 
w zabudowie jednorodzinnej kompostujących bioodpady.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (2) 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Obłoza, Ewelina Wójcik 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 12 z bieżących uchwał. 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie uchwalenia tekstu jednolitego Statutu 
Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie uchwalenia tekstu jednolitego Statutu 
Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Obłoza, Ewelina Wójcik 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 22 z bieżących uchwał. 
 
5) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 513/XXIV/2020 RM w 
Piasecznie z dnia 29 kwietnia 2020r w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Piaseczyńskiego 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 513/XXIV/2020 RM w 
Piasecznie z dnia 29 kwietnia 2020r w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Piaseczyńskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Obłoza, Ewelina Wójcik 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 6 z bieżących uchwał. 
 
6) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 grudnia 2019r kw. 519.864 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 18 grudnia 2019r kw. 519.864.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
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Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Obłoza, Ewelina Wójcik 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 2 z bieżących uchwał. 
 
2. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 17 czerwca 2020 
r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 17 czerwca 2020 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Obłoza, Ewelina Wójcik 

Protokół przyj ęto. 
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
Na wstępie burmistrz pani Kułakowska-Michalak przedstawiła informacje dotyczącą działań 
związanych z epidemią korona wirusa. 

Na dzień 13 lipca br. jest 10 osób w izolacji i 399 na kwarantannie, z tego 90% przybyło za 
granicy. 

Ostatnio podejmowane były działania związane z 2-krotną dezynfekcją placówek 
oświatowych po wyborach prezydenckich a przed akcją „lato w mieście” Na bieżąco, co 
tydzień są dezynfekowane przez OSP place zabaw. Są także codziennie kilkakrotnie 
dezynfekowane w ciągu dnia parkometry. 

Burmistrz Putkiewicz przypomniał, że najważniejszym wydarzeniem od poprzedniej sesji 
była organizacja wyborów prezydenckich. Podziękował tu zespołowi ludzi pod kierunkiem 
sekretarza za organizację wyborów. 

Sprawy bieżące to: 
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 Zmiana rozkładu autobusów ZTM w związku z okresem wakacyjnym i skrócenie linii 727. 
Dlatego odbyło się spotkanie w ZTM w sprawie przywrócenia linii 727. Gmina będzie 
rozmawiać także o całym systemie transportu publicznego 

 Spotkał się z radnymi z Głoskowa w sprawie kategorii dróg publicznych 

Burmistrz Widz przedstawił szczegóły tematu dróg. W planie zagospodarowania 
przestrzennego jest zostawiana rezerwa pod drogi publiczne i grunty z chwilą uchwalenia 
plany przechodzą na własność gminy a gmina wypłaca odszkodowanie. To nie znaczy, że 
droga staje się od razu drogą publiczną. Gmina przystąpiła do porządkowania tego tematu. 
Wydaje zaświadczenia, czy działka ma dostęp do drogi publicznej. Aby  droga miała 
kategorię drogi publicznej, musi spełniać 4 warunki: 

1) Musi być zaplanowana w planie zagospodarowania przestrzennego danego rejonu gminy 

2) Musi być własność drogi 

3) Droga powinna mieć infrastrukturę 

4) Powinna być nadana kategoria drogi publicznej 

Burmistrz Putkiewicz zapewnił, że sprawa dróg publicznych trafi na komisje problemowe, z 
uwagi na duże problemy z różnymi inwestorami. Podał przykład Bobrowca, gdzie jest duże 
zainteresowanie działkami. Inwestorzy zazwyczaj intensyfikują swoje działania w 
interpretacji planu, żeby uzyskać jak największy zysk. Najpierw jest bliźniak, później 
segmenty podzielone na lokale mieszkalne. Mieszkańcy Bobrowca zainteresowali się taką 
planowaną budową. W gminie uruchomiono tzw. zespól obsługi inwestora i od początku 
inwestycji chcą kontrolować na każdym etapie budowę takich zespołów domów. 

Burmistrz poinformował także o wszczęciu postępowania administracyjnego w sprawie 
wpisu do rejestru zabytków województwa mazowieckiego historycznego układu centrum 
Piaseczna. Wczoraj był w tej sprawie u Konserwatora Zabytków w Warszawie, który 
przewiduje, że postępowanie będzie trwało 2 – 3 miesiące. Wg burmistrza gmina chce 
zachować odpowiedni charakter centrum Piaseczna. Są problemy z plebanią, której budowa 
trwa. Gmina przeszła już uzgodnienia w sprawie budynku OSP i ma możliwość uzyskania 
dodatkowych środków z funduszy norweskich. 

Gmina podejmuje także działania w sprawie ograniczenia ilości palenisk. Na zakończenie 
burmistrz poinformował, że ruszają  imprezy kulturalne np. kino plenerowe 
 
4. Sprawozdanie przewodniczącego rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 
1)17.06.2020r - spotkanie z prezydium Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno p. Michał 

2) 24.06.2020r – udział w pogrzebie p. Danuty Balas wieloletniego nauczyciela i dyrektora 
Przedszkola Nr 4 w Piasecznie 

3) 09.07.2020 – udział w konsultacjach nt. zmian w strukturze publicznego transportu 
zbiorowego p. Michał 

4) udział we wtorkowych kierownictwach p. Magda (on-line) 
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5) sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej 

6) bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z burmistrzem, kontakt z mieszkańcami 

7) współpraca z Biurem Rady Miejskiej 
 
 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
Radny pan Wojciech Ołdakowski zabrał głos w imieniu sołtysa wsi Głosków w sprawie dróg, 
które są publiczne lub nie publiczne. Obecnie w Głoskowie są zbierane podpisy w  sprawie 
wniosku o ludzkie podejście do tego tematu. Przypomniał, że parę lat temu tereny rolne 
Głoskowa zostały na podstawie planu przekształcone w tereny mieszkaniowe i 90% terenów 
są tereny mieszkaniowe. 

Pan Ołdakowski zgłosił wniosek w imieniu mieszkańców o zaprzestanie praktyki obciążania 
terenów wiejskich nadmiernymi opłatami jak opłata planistyczna, adiacencka, a teraz opłata 
od służebności. 
 
6. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12.2019 r. 
Referowała pani Agnieszka Kowalska, która przedstawiła następujące autopoprawki do 
uchwały: 

1) Zmiana podstawy prawnej, dodano – art. 15gc ustawy z dnia 2 marca 2020r o szczególnych 
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 
innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (tekst jedn. Dz.U. z 
2020r poz. 374 ze zm.) 

2) Zmienia się §7 uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 grudnia 
2019 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Piaseczno na rok 2020, który otrzymuje 
następujące brzmienie: 
„1. Ustala się dochody w kwocie 2 400 000 zł z tytułu wydania zezwoleń na sprzedaż 
napojów alkoholowych oraz wydatki w kwocie: 2 365 120 zł na realizację zadań określonych 
w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
2. Ustala się wydatki w kwocie 172 530 zł na realizację zadań określonych w Gminnym 
Programie Przeciwdziałania Narkomanii. 
3. Ustala się wydatki w kwocie 3 000 zł na zwalczanie i zapobieganie AIDS. 
4. Ustala się wydatki w kwocie 600 000 zł na działania związane z przeciwdziałaniem 
COVID-19 w związku z art. 15qc Ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 
oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych z dnia 2 marca 2020 r. (Dz.U. z 2020 r. poz. 
374 ze zm.). ” 

3) Dochody (Referat Funduszy Zewnętrznych) 

Zwiększa się dochody w dziale 900 o kwotę 19 864 zł w związku z uzyskaniem pomocy 
finansowej z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach Mazowieckiego Instrumentu 
Aktywizacji Działkowców Mazowsze 2020 dla dwóch Rodzinnych Ogródków Działkowych: 
ROD w Głoskowie oraz ROD w Wólce Kozodawskiej. 



8 

 

4) Zadania inwestycyjne: 

ZADANIE:  Przebudowa ul. Głównej w Żabieńcu ( droga powiatowa Nr 2823W)                                                              
UZASADNIENIE: W wyniku przeprowadzonego postępowania przetargowego na wybór 
wykonawcy  przedmiotowego zadania okazało się, że najniższa oferta przekracza o 30.000,00 
zł środki finansowe zabezpieczone na ten cel w tegorocznym budżecie. Zatem w celu 
rozstrzygnięcia w/w postępowania zasadnym staje się zwiększenie środków finansowych w 
2020r. o kwotę: 30.000,00 zł.  
ZADANIE:   Przebudowa  oświetlenia ul. Masztowej w m. Kuleszówka.                                                                                                        
UZASADNIENIE:  W związku z tym, że Powiat Piaseczyński przystępuję do ogłoszenia 
przetargu na wybór wykonawcy rozbudowy i przebudowy drogi 2840W to zasadnym stało 
się wprowadzenie do budżetu Gminy Piaseczno jako  zadania własnego Gminy pn.  
Przebudowa oświetlenia ul. Masztowej w m. Kuleszówka i  przeznaczenie na to zadanie 

środków finansowych w kwocie: 300.000,00 zł. 

ZADANIE : Przebudowa i modernizacja budynku starej Plebanii w Parafii P.W. Św. Anny w 
Piasecznie wraz ze zmianą sposobu użytkowania na budynek muzealno - konferencyjny.                                                                                                               
UZASADNIENIE:  W związku z koniecznością odstąpienia od umowy z generalnym 
wykonawcą robót, niezbędne jest wyłonienie nowych wykonawców prac w celu 
kontynuowania robót budowlanych, w związku z tym konieczne jest zapewnienie 
odpowiednich środków w budżecie na lata 2020 i 2021 w celu podpisania umów z 
wykonawcami robót. 

5) Wydatki bieżące: 
Zwiększa się wydatki w rozdziale 60095 o kwotę 160 000 zł na wydatkach osobowych 
niezaliczonych do wynagrodzeń (10 000 zł) oraz zakupie usług pozostałych (150 000 zł) w 
związku z podjęciem uchwał o rozszerzeniu Strefy Płatnego Parkowania oraz o utworzeniu 
Miejskich Parkingów Płatnych. 
Przesuwa się wydatki w wysokości 1 700 zł w ramach rozdziału 75412 z zakupu usług 
remontowych na dotację dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Grochowej na wymianę drzwi 
garażowych. 
Zwiększa się wydatki w rozdziale 90095 o kwotę 6 500 zł na zakupie usług remontowych w 
związku z remontem podłogi w budynku sołeckim położonym przy ul. Wiekowej Sosny w 
Zalesiu Górnym. 
Na podstawie art. 15qc Ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 
nimi sytuacji kryzysowych z dnia 2 marca 2020 r. (Dz.U. z 2020 r. poz. 374  ze zm.),  do dnia 
31 grudnia 2020 r. wójt (burmistrz, prezydent miasta) może wykorzystać dochody z opłat za 
zezwolenia wydane na podstawie art. 18  lub art. 18 1 ustawy z dnia 26 października 1982 r. 
o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz dochody z opłat 
określonych w art. 11 1 tej ustawy również na działania związane z przeciwdziałaniem 
COVID-19. Zmniejsza się zatem wydatki na wniosek Wydziału Spraw Społecznych w  
rozdziale 85154 o kwotę 500 000 zł oraz w rozdziale 85153 o kwotę 100 000 zł. Środki 
przeznacza się na zwiększenie wydatków w Referacie Zarządzania Kryzysowego, Spraw 
Obronnych i Ochrony Przeciwpożarowej  w rozdziale 75412 o kwotę 150 000 zł oraz w 
rozdziale 75421 o kwotę 450 000 zł w związku z zakupem materiałów oraz wypłatą 
ekwiwalentu dla strażaków OSP za działania związane z przeciwdziałaniem COVID 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwałę z autopoprawkami, oraz uchwały od 2 
do 7. 
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Komisja Oświaty i Komisja Sportu pozytywnie zaopiniowały uchwałę ze swojego zakresu 
działań. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12.2019 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Obłoza 
Uchwałę podjęto. 
 
2) w sprawie zmiany uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 
grudnia 2019r kw. 519.864 zł 
 
W związku z tym, że pani skarbnik zgłosiła autopoprawki do uchwały nr 1 a  są one ujęte w 
uchwale nr 2, burmistrz Putkiewicz wycofał uchwałę nr 2 z programu sesji. 
 
 
3) W sprawie pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego 
Referowała pani Beata Kowalewska z MT. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Obłoza 
Uchwała podjęta. 
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4) W sprawie udzielenia z budżetu gminy Piaseczno dotacji dla jednostki OSP w 
Złotokłosie. 
Referowała pani Agnieszka Kowalska – skarbnik gminy. 
Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała uchwały 4 i 5. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie udzielenia z budżetu gminy Piaseczno dotacji dla jednostki OSP w Złotokłosie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Obłoza 
Uchwała podjęta. 
 
5) w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla jednostki OSP w 
Grochowej 
Referowała pani Agnieszka Kowalska – skarbnik gminy. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla jednostki OSP w Grochowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Obłoza 
Uchwała podjęta. 
 
6) w sprawie zmiany uchwały Nr 513/XXIV/2020 RM w Piasecznie z dnia 29 kwietnia 
2020r w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
Referowała pani Beata Kowalewska z MT. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały Nr 513/XXIV/2020 RM w Piasecznie z dnia 29 kwietnia 2020r w 
sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Adam Marciniak 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Obłoza 
Uchwała podjęta. 
 
7) W sprawie zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12. 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2020-2036. 
Referowała pani Agnieszka Kowalska – skarbnik gminy. 

Pani Kowalska zgłosiła poinformowała o autopoprawkach do uchwały, które będą 
wprowadzone w konsekwencji podjętej uchwały nr 1. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18.12. 
2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2020-2036..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Obłoza 
Uchwała podjęta. 
 
8) W sprawie skargi J.S. na pozbawienie prawa do świadczenia 500+ na skutek 
niewłaściwej interpretacji przepisów przez pracownice Wydziału Świadczeń 
Społecznych UMiG Piaseczno 



12 

 

Referował pan Temoszczuk z KW. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie skargi J.S. na pozbawienie prawa do świadczenia 500+ na skutek niewłaściwej 
interpretacji przepisów przez pracownice Wydziału Świadczeń Społecznych UMiG 
Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Obłoza 
Uchwała podjęta. 
 
9) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 26 października 2016 
Nr 706/XXVI/2016 w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów Burmistrza 
Miasta i Gminy Piaseczno za osiągnięcia naukowe dla uczniów, którzy osiągnęli wysokie 
wyniki w olimpiadach i konkursach przedmiotowych. 
 
Referował pan Sekuła – dyrektor CUW-u. 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 26 października 2016 w 
sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno za 
osiągnięcia naukowe dla uczniów, którzy osiągnęli wysokie wyniki w olimpiadach i 
konkursach przedmiotowych..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Obłoza 
Uchwała podjęta. 
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10) W sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Piaseczno na rok 
szkolny 2020/2021. 
Referował pan Sekuła – dyrektor CUW-u. 

Komisja Oświaty i Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Piaseczno na rok szkolny 
2020/2021..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Obłoza 
Uchwała podjęta. 
 
11) W sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania 
 
Referowała burmistrz pani Kułakowska-Michalak. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Obłoza 
Uchwała podjęta. 
 
12) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 



14 

 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, stawki opłaty za pojemnik lub worek 
o określonej pojemności przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych, zwolnienia 
w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 
na których zamieszkują rodziny wielodzietne oraz właścicieli nieruchomości w 
zabudowie jednorodzinnej kompostujących bioodpady 
Referowała pani Wysocka – Naczelnik GO, która zgłosiła na wstępie autopoprawkę 
dotycząca daty wejścia w życie- 1.10.2020r. 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwałę.  

Komisja Polityki Gospodarczej pozytywnie zaopiniowała wszystkie uchwały dotyczące 
gospodarki odpadami. 

Komisja Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała uchwały od nr 12 do 20 włącznie. 

Burmistrz Putkiewicz zapowiedział, że będzie przedstawiona prezentacja dotycząca zmiany 
stawek opłaty za odpady, która przedstawi pani Wysocka. 

Barbara Wysocka  przedstawiła prezentację uzasadniającą konieczność zmiany stawki opłaty 
za odpady. Prezentacja stanowi w załącznik do protokołu. 
Ustalając stawkę bierze się pod uwagę liczbę mieszkańców zamieszkujących daną gminę, 
ilość wytwarzanych na terenie gminy odpadów komunalnych i koszty funkcjonowania 
systemu. B. Wysocka omówiła n/w zagadnienia: 

1. jakie składniki wpływają koszty funkcjonowania systemu; 
2. koszty zagospodarowania odpadów wg ich rodzaju /frakcji/ oraz wg szacowanej ilości i 

szacunkowych kosztów; 
3. przedstawiono ceny zagospodarowania 1 tony odpadów jakie przyjęto w innych gminach 

ościennych i w Warszawie tj.: 
- średnia cena wynosi 1 170,48 zł/tonę 
- średnia cena w naszej gminie 791.39  zł/tonę 
4.  przedstawiono ceny za zagospodarowanie odpadów jakie przyjęto w innych gminach 
ościennych i w Warszawie tj.: 
- średnia cena wynosi 476,24 zł/tonę 
- średnia cena w naszej gminie 270,00  zł/tonę 
5. koszty wg rodzaju przyjęte do wyliczenia opłaty za odpady – ogółem 40 864 tys. zł. liczba 
ludności w naszej gminie  wg złożonych deklaracji wynosi na stan w czerwcu br. 88 520 osób 
6. udział kosztów obsługi systemu wg kategorii procentowo; 
7. stawka opłaty od mieszkańca wyliczona zgodnie ustawą wynosi 38,47 zł  
8. maksymalna stawka w roku 2020 /wg. danych GUS/ może wynieść 36.38 zł. 
9.przedstawiono wysokość stawki podwyższonej  i przykładowe stawki na Mazowszu; 
10.Zwolnienia za: kompostowanie  2,90 zł/osobę i przykładowe wysokości zniżki na 
Mazowszu; 
11. Zwolnienia dla rodzin wielodzietnych tj.30% opłaty należnej od rodziny’ 
12. wpływ lepszej segregacji odpadów na koszty zagospodarowania odpadów jest znaczący 
dla systemu. Jeżeli z masy odpadów zmieszanych wysegregujemy np. 3 000 Mg surowców 
(papieru, szkła i tworzyw sztucznych) to zyskamy około 1 mln. zł 
13.omawiano  sposoby  wprowadzenia lepszej segregacji odpadów. 
 
Burmistrz Putkiewicz przypomniał, że ilość odpadów w Gminie Piaseczno wciąż rośnie i 
zwrócił uwagę na to, co trzeba zrobić, aby koszty odbioru odpadów utrzymać w ryzach. W 
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sektorze III jest najwięcej odpadów zmieszanych, których zagospodarowanie najwięcej 
kosztuje, a mniej kosztują odpady segregowane. W Piasecznie jest 400 wspólnot 
mieszkaniowych i niektóre już działają segregując odpady. 
Burmistrz poinformował, że w sąsiedztwie PWiK-a gmina ma zakupioną działkę i myślą o 
odzysku bio-gazu z odpadów a także z odpadów ściekowych, których wywóz kosztuje sporo. 
Poza tym z bio-gazu można produkować ciepło i prąd. Technologie te nie są tanie, bo 
instalacja taka kosztuje około 50 mln zł. Potrzebna jest do tego zmiana planu 
zagospodarowania. 
Dodał, że Gmina Piaseczno leży w centrum małej ilości instalacji odbioru odpadów i to też 
podraża koszty. Na zakończenie prosił o podjęcie uchwały wprowadzającej nowe ceny za 
odbiór odpadów. 
Radna Renata Mirosław zwróciła uwagę, że stawka za odbiór odpadów wynosi 36,38 zł od 
osoby i jest to maksymalna stawka. Już wyższej nie można uchwalić. Do tej kwoty gmina 
musi jeszcze dopłacać. Z wystąpienia burmistrza dowiedziała się, że gmina myśli o 
utworzeniu małej instalacji odbioru odpadów. Z przedstawionej prezentacji dowiedziała się, 
że są tylko wyższe stawki, a wg niej są też niższe stawki w Polsce np. w Krakowie w 
nieruchomości 1 osobowej stawka wynosi 26 zł przy selektywnej zbiórce śmieci a w 3-
osobowej nieruchomości 46 zł. Wielorodzinne budynki, gospodarstwo jednoosobowe 15 zł, a 
3-osobowe 13,60 zł. 
Pani radna popierała koncepcję budowy małego zakładu odbioru odpadów, który obniżył by 
stawki w gminie. Przypomniała hasło z kampanii  wyboru na burmistrza – „Żyć wygodniej”. 
Apelowała aby to nie było kosztem ograniczenia konsumpcji. Dlatego klub PIS będzie 
głosował przeciwko uchwale. 
Radny Mierzwa przypomniał, że już kilka miesięcy temu zwracał uwagę, że jako 
społeczeństwo za dużo generujemy śmieci, co ponosi koszt ich odbioru. Najwięcej ich jest w 
sektorze III, który obejmuje centrum Piaseczna, Julianów i Józefosław. Wg niego należy 
sprawdzić, czy wszyscy złożyli deklaracje śmieciowe. Mieszkańców może być więcej lub 
generują oni dużo śmieci przez zwiększoną konsumpcję. Proponował podwyższenie stawki 
dla osób, które nie segregują. 
Podał przykłady uchwalonych ostatnio stawek: 
Gmina Tłuszcz 24 zł segregowane i 72 nie segregowane 
     „      Chorzów 27 zł        „          i 52 zł     „ 
             Kielce     14 zł        „          i 28 zł      „ 
Radna Renata Mirosław pytała, kiedy taka mała instalacja odbioru odpadów mogłaby 
powstać w Piasecznie. Przypomniała, że już 10 lat delegacja z Gminy Piaseczno była oglądać 
spalarnię we Francji. 
Za zgodą Rady głos zabrał mieszkaniec Piaseczna p. Czerski, który prosił, aby głosować 
przeciwko przyjęciu tej uchwały  z uwagi na nie wystarczające działanie gminy w celu 
utrzymania niskiej ceny za śmieci. Jego zdaniem samo przeprowadzenie przetargu jest nie 
wystarczającym krokiem. Wg niego Gmina Piaseczno mogła zgłosić propozycje 
prezydentowi Warszawy na współfinansowanie spalarni śmieci, która będzie budowana na 
Targówku. Z informacji prasowych wiadomo, że Warszawa przeprowadziła przetarg, ale nie 
wybrano wykonawcy. Do tego przetargu zgłosiły się 2 konsorcja. Budowa tej spalarni będzie 
kosztować 1 miliard 865 mln zł – polskie konsorcja, albo 1 miliard 668 mln zł budowane 
przez koreańską firmę Posco. Warszawa ma na ten cel zarezerwowane 960 mln zł. Jego 
zdaniem Gmina Piaseczno mogła wyłożyć 100 mln zł za 5% udziałów w tej spółce, ale gmina 
miała by prawo utylizować śmieci w ilości 5% możliwości rocznej tej spalarni (spalarnia 
projektowana jest na 300 tys. ton śmieci rocznie, to dawałoby gminie możliwości 15 tys. ton 
rocznie) oraz prawo dewidenty. 
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Pan Czerski przypomniał radnym, że wyrazili zgodę na emisję obligacji na kwotę 100 mln zł, 
które trzeba będzie spłacić z odsetkami. Wg niego inwestycje budowy nowego basenu i sali 
widowiskowej można wstrzymać na czas drożejących śmieci. 
Apelował do radnych PIS-u, jako przedstawicieli ekipy rządzącej w imieniu mieszkańców o 
przyśpieszenie prac nad ustawą wprowadzającą system kaucyjny na butelki i puszki, co 
odciążyło by obecny system gospodarki odpadami, a taki system obowiązuje już od dawna w 
Niemczech. 
Burmistrz Putkiewicz poinformował, że koszt budowy spalarni w Krakowie 10 lat temu  
wyniósł 660 mln zł netto. Myśleli o budowie spalarni, ale wzbudziła ona zbyt wiele 
kontrowersji. Są w stałym kontakcie z prezydentem i wice prezydentem Warszawy w sprawie 
ewentualnego współfinansowania budowy  spalarni. Proces budowy spalarni w Krakowie 
trwał 8 lat. Powstały także koncepcje budowy spalarni w Płocku i w Pruszkowie. Wg 
burmistrza sprawa wymaga odwagi i cały czas nad tym pracują. Warszawa ma 
zaawansowane prace. Śmiecie z Gminy Piaseczno krążą po całej Polsce i to ma wpływ na 
cenę jednostkową. 
Burmistrz zapewnił, że będzie rozmawiał ze wspólnotami w sprawie wprowadzenia cen za 
odpady od ilości zużytej wody. Nie jest to system idealny. Będzie realizowana koncepcja 
budowy instalacji. 
Radna Renata Mirosław pytała, czy ta mała instalacja będzie obsługiwać tylko naszą gminę, 
w której dziennie jest 10 ton odpadów. 
Burmistrz Putkiewicz wyjaśnił, ze oprócz odpadów komunalnych są odpady pościelowe, 
których utylizacja też kosztuje. 
Radna Renata Mirosław zwróciła uwagę, że w Powiecie Piaseczyńskim jest 6 gmin i one 
powinny być zainteresowane budową instalacji odbioru odpadów. 
Radna Magdalena Woźniak przypomniała, że były rozważania budowy instalacji gminnej w 
Baniosze, ale nie było na to zgody lokalnej społeczności. Obecnie przy obowiązujących 
cenach może to być inaczej postrzegane. 
  
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości tej opłaty, stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności 
przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych, zwolnienia w części z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości na których zamieszkują 
rodziny wielodzietne oraz właścicieli nieruchomości w zabudowie jednorodzinnej 
kompostujących bioodpady.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) 
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Piotr Obłoza 
Uchwała podjęta. 
 
13) W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Siedliska. 
Referowała pani Pakulińska – Naczelnik UA. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Siedliska..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta. 
 
14) W sprawie odstąpienia od sporządzanie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Jastrzębie zatwierdzonego uchwałą nr 
369/XV/2011 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14.12.2011r. dla terenu części działki o 
nr ew. 109 zlokalizowanej w płn-zach narożniku ulic: Ptaków Leśnych i Złotej Wilgi. 
Referowała pani Pakulińska – Naczelnik UA. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odstąpienia od sporządzanie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Jastrzębie zatwierdzonego uchwałą nr 369/XV/2011 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 14.12.2011r. dla terenu części działki o nr ew. 109 zlokalizowanej w płn-
zach narożniku ulic: Ptaków Leśnych i Złotej Wilgi..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) 
Łukasz Kamiński 
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NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta. 
 
15) W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Baszkówka, w części dotyczącej ETAPU II.  
Referowała pani Pakulińska- Naczelnik UA 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Baszkówka, w części dotyczącej ETAPU II.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Katarzyna Wypych 

Uchwała podjęta. 
 
16) W sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 
i gminy Piaseczno. 
Referowała pani Barbara Wysocka – Naczelnik GO, która zgłosiła autopoprawkę do uchwały 
– wchodzi w życie od 1.10.2020r. 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała od nr 16 – 19. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy 
Piaseczno..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Agnieszka Czajkowska 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta. 
 
17) W sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów. 
Referowała pani Barbara Wysocka – Naczelnik GO, która zgłosiła autopoprawkę do uchwały 
– wchodzi w życie od 1.10.2020r. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta. 
 
18) W sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 
którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbioru i zagospodarowania 
odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych, świadczonych na terenie gminy Piaseczno. 
Referowała pani Barbara Wysocka – Naczelnik GO. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są 
obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, 
za usługi w zakresie odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych oraz opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, świadczonych na terenie 
gminy Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (2) 
Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta. 
 
19) w sprawie zmiany uchwały nr 559/XXVI/2020 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości położonych na terenie G. Piaseczno 
Referowała pani Barbara Wysocka – Naczelnik GO. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr 559/XXVI/2020 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie G. Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta. 
 
20) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanych 
nieruchomości położonych w miejscowości Julianów gm. Piaseczno. 
Referowała Pani Iwona Zielińska-Woszczyk – Naczelnik GGG. 
Radna pani Hanna Krzyżewska przypomniała, że wymienione działki w uchwale sąsiadują z 
placem sołeckim, który jest wielkości 3 tys. m kw. Te działki łącznie mają ponad 2 tys. m 
kw. Działki będą przeznaczone pod budowę małego skaty parku, którego młodzież bardzo 
oczekuje. Została za nie wynegocjowana cena niższa, niż wynikałoby to z operatu 
szacunkowego. 
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Radna Katrzyna Krzyszkowska-Sut poparła wypowiedz pani Krzyżewskiej dotyczącą braku 
miejsca do rekreacji dla młodzieży. Apelowała o podjęcie uchwały. 

Wice przewodniczący Rady pan Michał Rosa pytał jaki obszar terenów zielonych w tym 
rejonie wynikający z planów zagospodarowania jest do wykupienia i ile to będzie 
kosztowało. Nie kwestionuje potrzeby powstania skaty parku, ale zwraca uwagę, że na 
północy gminy jest wiele terenów zielonych do wykupienia za duże pieniądze. 

Radna Krzyszkowska-Sut zwróciła uwagę, że coś takiego jak skaty park nie może powstać na 
każdym terenie zielonym np. tereny zielone przy Kanale Piaseczyńskim nie nadają się na 
urządzenia dla młodzieży. 

Burmistrz Widz odpowiedział panu Rosie, że z terenów zielonych zostały do wykupienia 2 
działki po około 1 tys. m kw. i trwają negocjacje z jednym z właścicieli. Dodał, że są w 
trakcie zmiany planu zagospodarowania dla terenu placu sołeckiego i przy okazji tych 2-ch 
działek . 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy działek nr 2/39 i 2/72 w Julianowie gm. 
Piaseczno. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz, Magdalena Woźniak 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta. 
 
21) w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2020 
przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy Piaseczno i zwrotu 
części tej opłaty. 
Referował sekretarz p. Czapski. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2020 przedsiębiorców 
prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy Piaseczno i zwrotu części tej opłaty..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta. 
 
22) w sprawie uchwalenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Zespołu 
Publicznych Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie 
Referowała burmistrz p. Kułakowska-Michalak. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie uchwalenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Zespołu Publicznych 
Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta. 
 
7. Wolne wnioski 
Pani Beata Walczak złożyła podziękowanie dyrektorom szkół i przedszkoli, pracownikom 
oświaty za przebyty rok szkolny. Od marca nauczanie było zdalne i wszyscy tak jak umieli 
stanęli na wysokości zadania. Dziękowała także burmistrz ds. oświaty pani Kułakowskiej –
Michalak i Piaseczyńskiemu Porozumieniu Rodziców. 

Radna Pani Renata Mirosław wyraziła swoje zadowolenie z docenienia nauczycieli i 
poruszyła jeszcze 2 tematy: 
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1)Klub radnych PIS złożył zapytanie do spółki PWiK-a o zarobki, premie z ostatnich 3-ch lat 
i dostali odpowiedz wymijającą, żeby zajrzeć do Regulaminu wynagradzania. Apelowała do 
burmistrza aby dostali pełną odpowiedz. 

2) jeden z mieszkańców zadzwonił zaniepokojony, że na ul. Powstańców Warszawy jest 
znowu zrywany chodnik  a parę lat temu był remontowany. Prosiła o wyjaśnienie sprawy. 

Burmistrz Putkiewicz zapewnił, że przekaże prezesowi PWiK-a sugestie, co do odpowiedzi  a 
jeżeli chodzi o ul. Powstańców Warszawy, to chodzi o budowę ścieżki rowerowej, żeby 
połączyć istniejące ścieżki. 
Mieszkaniec pan Sławomir Czerski zgłosił 2 wnioski: 

1) Aby Gmina Piaseczno wystąpiła do polskich euro parlamentarzystów i do rządu 
polskiego z interpelacją, aby kraje członkowskie w których pracują Polacy przelewały 
pieniądze do polskiego systemu podatkowego na kształcenie dzieci (Eurosieroty), jeśli 
nadal się uczą w Polsce. Nadmienił, że 2,5 mln Polaków wyjechało za granicę, a 
pieniądze z podatków trafiają do tamtejszych systemów podatkowych. Polacy pracujący u 
zagranicznego pracodawcy z podatku rozliczają się za granicą, a w Polsce zgłaszają tylko 
dochody.  W przypadku gdy ojciec lub oboje rodziców pracuje za granicą w krajach UE a 
dzieci chodzą do szkoły w Piasecznie, albo matka pracuje w Polsce, to żadne podatki z 
PIT-u nie idą na kształcenie tych dzieci. 

2) O zmniejszenie taryf za ciepło w spółce gminnej PCU w Piasecznie, z uwagi na 
zmniejszenie cen gazu w PGNIG, który jest znaczącym dostawcą gazu na rynku polskim. 
 
 
8. Zamknięcie obrad. 
 
O godzinie 13.40 wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Piasecznie pan Michał Rosa 
zamknął obrady XXVII  sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 

 

 

 

 
 

  
Przewodniczący 

Rada Miejska w Piasecznie 
 
 
 
 
  

 
Przygotował(a): Elżbieta Dorota Gwara 



24 

 

 


